

10 Days Grand Switzerland + Chamonix-Mont Blanc + Schilthorn Mountain



HIGHLIGHTS

- **Chamonix-Mont Blanc** — majestic view of **Mont Blanc**
- **Geneva** — view **Flower Clock, UN HQ, Red Cross HQ**
- **Zermatt** — enjoy magnificent view of the **Matterhorn**
- **Foxtown Factory Outlet** — designer name brands shopping
- **Lugano** — **Swiss Riviera** — old town, main square, lakeside
- **Chur** — the oldest town of Switzerland — visit the old town
- **St Gallen** — view **St Gallen Abbey** and the old town
- **Schaffhausen** — **Rhinefall**, Europe's biggest waterfall
- **Bern** — view fountain, clock tower, Parliament, bear pit
- **Interlaken** — views of **Eiger, Mönch Mountain**, lakes
- **Mürren-Grindelwald** — travel by cable car —
- **Schilthorn Mountain** — **Piz Gloria** — Lunch at **James Bond Mountain**
- **Zurich** — panoramic view of **Bahnhofstrasse**, lakeside, church
- **Lucerne** — **13th-C Tower Bridge**, old town, **Lion Monument**



DAY	ITINERARY	3-4★HOTEL
1	Kuala Lumpur ✈ Geneva, Switzerland Assemble at KLIA for your flight to Geneva, Switzerland .	Meals on board On Board
2	Geneva (82km) Chamonix-Mont Blanc Arrive today in Geneva – sightsee includes the United Nations HQ building - only one in Europe with the member countries <i>flags</i> – view the Jet d'Eau fountain, flower clock , pass by the Red Cross building then continue on to Chamonix-Mont Blanc – France's famous Ski resort, located at the base of Mont Blanc (15,771 feet, the highest summit in the Alps Mountain in Western Europe), the 1 st Winter Olympic was held in 1924, junction of France, Switzerland and Italy. Free at leisure to enjoy the beautiful, scenic views of Mont Blanc & the Alp mountains, perhaps join an optional (<i>own expense</i>) cable car to Mt Aguiller 12,605 feet, highest vertical ascent cable car in the world .	Meals on board / — / Dinner Pointe Isabelle Alpina Eclectic Larve/Mercure Mercure/Helip or Similar
3	Mont Blanc (45km) Martigny (100km) Matterhorn Mt-Zermatt / Tasch Today we travel via Martigny — surrounded by vineyards, orchards, Swiss Alps mountains — to Tasch . On arrival take the local train to Zermatt - it lies at the foot of the highest mountains Matterhorn 14,692 feet, in the entire Alpine mountain range, where traditional Swiss village of wooden chalets , window boxes, and picturesque settings. The pure air, free of pollution with no cars, vehicles in Zermatt . Go for a stroll and enjoy the beautiful views of the famous Matterhorn Mountain or do some shopping.	Hotel Breakfast / — / Dinner Tascherhof/ Elite/Alpen/ Derby/ Antika/Astoria or Similar
4	Zermatt/Tasch (198km) Foxtown (21km) Lugano An interesting day as we travel to Foxtown Factory Outlet — designer name brand shopping, then Lugano – the famous Swiss Riviera . On arrival, visit the Lake Promenade with the lake, the Swiss mountains views, old town and the main square, perhaps do some shopping of Swiss souvenirs.	Hotel Breakfast / — / Dinner Admiral/ Dischma/ Delfino/Nassa Continental or Similar
5	Lugano / Bellinzona / Andermatt / Chur From Lugano , we travel North via the mountain roads of Bellinzona, Andermatt , and arrive in Chur — the oldest town in Switzerland — a leisure stroll along the old town with its many shops and boutiques.	Hotel Breakfast / — / Dinner Drei Konige/ City West or Similar
6	Chur (103km) St Gallen (84km) Schaffhausen-Rhinefall / Bern We travel to St Gallen — visit St Gallen Abbey District , a UNESCO World Heritage Site, a Baroque cathedral , library, view Old Town . Then to Schaffhausen — view the biggest waterfall in Europe — Rhinefall . Continue to Bern — medieval magic, UNESCO World Cultural Heritage — visit the famous Clock Tower , unique Fountain , House of Parliament , and the bear pit . Free time for some shopping.	Hotel Breakfast / — / Dinner Ibis Style/ Ambassador/ Holiday Inn/ Moxy or Similar
7	Bern / Interlaken / Mürren-Grindelwald From Bern , we travel to Interlaken — a traditional resort town surrounded by many Swiss Alps mountains and 2 beautiful lakes of Thun and Brien . Then continue to Mürren-Grindelwald — with its magnificent Swiss Alps views, chalets, enjoy the fresh mountain air, go for a stroll and admire the scenic, panoramic views.	Hotel Breakfast / — / Dinner Alpenruh/ Blumental/ Bernerhof/ Central/Paix or Similar
8	Mürren-Grindelwald-Schilthorn Mountain / Interlaken / Lucerne-Zurich Morning, highlight is the cable car ride up to Piz Gloria Schilthorn — 9,744 feet, James Bond Mountain — enjoy your lunch at the 360° revolving restaurant with views of the of the Jungfrau region, Eiger, Mönch Swiss Alps . Then we travel to Lucerne , the popular lakeside resort, view the Lion Monument, 13th century Tower Bridge , stroll along the old town, lake, and do some shopping.	Hotel Breakfast / Lunch / — Ibis Style/ Drei Konige/ Dorint/ Holiday Inn or Similar
9	Lucern-Zurich ✈ Kuala Lumpur Free time to relax before transfer to the airport for your flight home.	Hotel Breakfast / Meals on board On Board
10	Kuala Lumpur — arrive today with memories of your 10 Days Grand Switzerland, Schilthorn-Piz Gloria, Swiss snow peaks, lake sceneries + Chamonix-Mont Blanc .	On Board

DISCLAIMER: Sequences itinerary, sightseeing may vary, change or alter due to operational opening times and due to the strict EU coach driving regulation hours. In the event of closure, unable to visit due to unforeseen circumstances, an alternative sightseeing will be suggested as replacement.

Tour Code: 10EGZ
(Updated: 7-Apr-2023)

10 天逍遥游瑞士+沙莫尼蒙勃朗+希尔特峰



沙莫尼蒙勃朗



瑞士湖畔



乘搭缆车登上希尔特峰

行程亮点

- 沙莫尼蒙勃朗 — 欣赏勃朗峰的壮丽景色
- 日内瓦 — 观看花钟、联合国总部、红十字会总部
- 采尔马特 — 欣赏马特洪峰的壮丽景色
- 狐狸城厂家直销店 — 设计师名牌购物
- 卢加诺 — 瑞士里维埃拉 — 古镇、主广场、湖滨
- 库尔 — 瑞士最古老的小镇 — 游览古镇
- 圣加仑 — 观看圣加仑修道院和古镇
- 沙夫豪森 — 欧洲最大的瀑布莱茵瀑布
- 伯尔尼 — 观看喷泉、钟楼、国会大厦、熊苑
- 因特拉肯 — 观看艾格峰、僧侣峰、湖泊
- 米伦-格林德瓦 — 乘搭缆车登上希尔特峰 — 在詹姆斯邦德山山巅的全景观旋转餐厅 (Piz Gloria) 享用午餐
- 苏黎世 — 班霍夫大街之全景、湖畔、教堂
- 卢塞恩 — 13 世纪的教堂桥、古镇、狮子纪念碑



伯尔尼—喷泉与钟楼



马特洪峰壮丽景色



在希尔特峰之巅享用午餐

天数	行程表	3-4★酒店
1	吉隆坡/瑞士日内瓦 在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往瑞士日内瓦。	机上用餐 机上
2	日内瓦 (82 公里) 沙莫尼蒙勃朗 今日抵达日内瓦，景点包括联合国总部(欧洲唯一有着成员国旗帜的大楼)、观看 Jet d'Eau 大喷泉、花钟，经过红十字会大楼。接着前往沙莫尼蒙勃朗——法国有名的滑雪胜地，坐落于勃朗峰(西欧阿尔卑斯山的最高峰，海拔 15,771 英尺)山脚下。1924 年第一届冬季奥运会曾在这举行；她位于法国、瑞士和意大利三国交界点。自由活动欣赏勃朗峰与阿尔卑斯山的优美风景，亦可选择乘搭缆车(自费)前往海拔 12,605 英尺的阿吉勒山，这是全世界最高的垂直上升缆车。	机上用餐 / —— / 晚餐 Pointe Isabelle Alpina Eclectic Larve/Mercure Mercure/Helip 或同级酒店
3	勃朗峰 (45 公里) 马蒂尼 (100 公里) 马特洪峰-采尔马特/特施 今天我们经由马蒂尼(周围环绕着葡萄园、果园、瑞士阿尔卑斯山脉)前往特施。抵达后乘搭当地火车前往采尔马特，坐落于整个阿尔卑斯山脉里最高的马特洪峰(海拔 14,692 英尺)山脚下。这里保留着传统的瑞士村庄小木屋、窗框，风景如画。采尔马特的空气纯净，堪称零污染，因为这里没有汽车或车辆。漫步于此，享受闻名遐迩的马特洪峰美景或购物的乐趣。	酒店早餐 / —— / 晚餐 Tascherhof/ Elite/Alpen/ Derby/ Antika/Astoria 或同级酒店
4	采尔马特/特施 (198 公里) 狐狸城 (21 公里) 卢加诺 这将是好玩的一天——我们前往狐狸城厂家直销店(设计师名牌购物)，接着去卢加诺(著名的瑞士里维埃拉)。抵达后参观湖滨长廊，游览湖泊、瑞士山景、古镇和主广场，亦可买些瑞士的纪念品。	酒店早餐 / —— / 晚餐 Admiral/ Dischma/ Delfino/Nassa Continental 或同级酒店
5	卢加诺/贝林佐纳/安德马特/库尔 从卢加诺出发，我们一路向北穿过贝林佐纳、安德马特的山路，抵达库尔——瑞士最古老的小镇。悠闲漫步于古镇，并游览沿途繁多的商店和精品店。	酒店早餐 / —— / 晚餐 Drei Konige/ City West 或同级酒店
6	库尔 (103 公里) 圣加仑 (84 公里) 沙夫豪森-莱茵瀑布/伯尔尼 我们前往圣加仑，参观圣加仑修道院区(被联合国教科文组织列为世界遗产)、巴洛克式大教堂、图书馆，观看古镇。接着前往沙夫豪森，观看莱茵瀑布(欧洲最大的瀑布)。然后前往伯尔尼(被联合国教科文组织列为世界文化遗产)之中世纪魔法，游览出名的钟楼、独特的喷泉、国会大厦和熊苑。自由购物时间。	酒店早餐 / —— / 晚餐 Ibis Style/ Ambassador/ Holiday Inn/ Moxy 或同级酒店
7	伯尔尼/因特拉肯/米伦-格林德瓦 从伯尔尼出发，前往因特拉肯——传统的度假小镇，周围环绕着许多的瑞士阿尔卑斯山脉，以及处于两个漂亮的湖泊(图恩湖和布里恩茨湖)之间。接着前往米伦-格林德瓦，她有着壮丽的瑞士阿尔卑斯山景、小木屋；享受清新的山林空气，漫步欣赏风景怡人的全景观。	酒店早餐 / —— / 晚餐 Alpenruh/ Blumental/ Bernerhof/ Central/Paix 或同级酒店
8	米伦-格林德瓦-希尔特峰/因特拉肯/卢塞恩-苏黎世 早晨的彩蛋是乘搭缆车前往全景观旋转餐厅·希尔特(海拔 9,744 英尺，詹姆斯邦德山)，在 360° 旋转餐厅享用午餐，饱览瑞士阿尔卑斯山的少女峰、艾格峰、僧侣峰景色。接着前往热门的湖滨度假胜地卢塞恩，观看狮子纪念碑、建于 13 世纪的教堂桥；沿着古镇、湖边漫步和购物。	酒店早餐 / 午餐 / —— Ibis Style/ Drei Konige/ Dorint/ Holiday Inn 或同级酒店
9	卢塞恩-苏黎世/吉隆坡 自由休闲时间，接着前往机场乘搭航班回家。	酒店早餐 / 机上用餐 机上
10	抵达吉隆坡，带着这 10 天【瑞士+希尔特峰旋转餐厅+瑞士湖光山色+沙莫尼蒙勃朗】的美好记忆，满载而归。	机上

声明：行程及旅游景点的安排会因景点的开放时间以及欧洲司机的工作时间而有所变动。若有任何景点因特别原因关闭或不能前往参观，将会以其他景点代替。

Tour Code: 10EGZ

(Updated: 7-Apr-2023)

中文版行程以英文版为准。